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SAMVIRKET 

 

19.02.2015 
 Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af stemmetællere 
3. Optælling af stemmeberettiget fremmødte 
4. Formandens beretning 
5. Fremlæggelse af regnskab 
6. Indkomne forslag 
7. Valg 
8. Eventuelt 

 
Formanden bød velkommen til de fremmødte. 
  
Ad. 1. Til dirigent blev valgt Erik Harder Mikkelsen, Garderforeningen. 
  Dirigenten takkede for valget. Dagsordenen blev læst op og godtaget. 
 
Ad. 2. Som stemmetællere blev valgt Jørgen Aa. Hansen (1879) og Per Skou (TGF). 
 
Ad.3. Optælling af fremmødte stemmeberettigede blev forestået af Sekretæren. Der var 
mødt 20 stemmeberettigede hovedbestyrelsesmedlemmer. To (2) foreninger var fravæ-
rende (Pionerforeningen – Kystartilleriforeningen). 
 
Ad. 4.    
Siden sidste Generalforsamling den 11. februar 2014, er der foregået en hel del og jeg vil 
kort gennemgå hvad vi har lavet. 
Vi har haft travlt siden sidste års generalforsamling. Der har været mange aktiviteter i løbet 
af året. Det går rigtig godt i øjeblikket omkring huset. Det er stadigvæk Diana, der skal 
kontaktes vedr. lokaler indtil den nye ordning træder i kraft. Hans Lund og Helmer Hansen 
har gjort meget for udsmykningen på Hjemmeværnsgården. 
I året der er gået har der været gjort et stort arbejde for at de 2 Forsvarsbroderselskaber 
1879 og 1889 kunne blive sammenlagt. Dette er foregået gnidningsløst og man er nu klar 
til at tage fat under navnet – Forsvarsbroderselskabet af 1879. 
Vi byder velkommen til det nye sammenlagte selskab og håber at vi får et godt samarbej-
de.  
Formanden gennemgik året aktiviteter i kort form. 
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Han kom ind på at man på Grønnegades Kaserne arbejde på at få lavet et lille museum, 
der viste tiden fra 4. dragonregiment til lukning af militærets brug af kasernen i 1977. Det 
er meningen at det skal åbne 1. maj. 
Han fortsatte med de øvrige aktiviteter. 
Arrangementet på Svinø er stadig en tradition som fortsætter. Men Donald Testrup har nu 
trukket sig og Bjarne Hesselberg har overtaget dette arrangement. 
29. august – angrebet på Gardehusarkasernen – blev igen markeret med rimelig deltagel-
se. Der var 2 veteraner fra 29. august tilstede. 
5. september var vi tilstede med en stor parade og i år havde v den glæde, at det vi havde 
arbejdet på i nogle år, nemlig at kommunen skulle inviterer veteraner, gik i opfyldelse. 
Der var et arrangement i byrådssalen hvor borgmester Carsten Rasmussen holdt en fin 
tale med efterfølgende hyggeligt samvær. Derefter var der parade ved stenen på Munke-
bakken, hvor tidligere landsformand for De Blå Baretter holdt en tale og der blev lagt 
blomster fra Samvirket, De Blå Baretter og DSL. Derefter i Sct. Mortens Kirke til festguds-
tjeneste og igen til hyggeligt samvær på Grønnegades Kaserne, hvor der var smørrebrød 
og lidt drikkeligt til de fremmødte. 
21. september var der pokalskydning. Formanden oplæste resultatlisten fra skydningen. 
Det var en meget hyggelig dag og håber at vi ses igen til skydningen i år. 
De Blå Baretters march blev afholdt den 20. oktober. 
Årets sidste arrangement blev holdt den 30. november – adventskoncerten. Desværre har 
pionerforeningen meddelt at de ikke kunne stå for udsalget. Det blev dog klaret ved at 
Helmuth Hansen stillede sig til rådighed for at oplære den sammensatte flok fra Marinefor-
eningen og De Blå Baretter i arbejdsgangen. En stor tak til Pionerforeningen for de år de 
stod for det og Helmuth blev bedt om at bringe takken videre til medlemmerne. 
I år arbejdes der på 70 året for Danmarks befrielse. HJV politikompagni har allerede været 
i gang og Samvirket har mulighed for at tilslutte os dette arrangement. Problemet er dog at 
det jo holdes den 4. maj , hvor der også er højtidelighed på Svinø, men alle bliver opfor-
dret til at deltage et af stederne. Den 14. april afholdes der et foredrag ved pensioneret 
kriminalassistent, Ib Ketler. 
Ib fortæller om at arbejde i Kosovo under anderledes forhold i juli 1999 og være en del af 
det danske kriminaltekniske hold, som efterforskede krigsforbrydelser for Tribunalet i 
Haag. Ib arbejdede som fingeraftryksspecialist i 27 af sine 35 politi-år. 
 
Afslutningsvis en tak til alle for godt samarbejde i det forløbende år. 
Derefter blev beretningen godkendt med applaus. 
 
Ad. 5. Kassereren fremlagde det kontrollerede regnskab, der viste et overskud på kr. 
946,-. Egenkapitalen var dog på kr.19.570,-. Regnskabet blev herefter lagt ud til drøftelse. 
Spørgsmål Bo Nielsen (1879): Var det muligt at få regnskabet tilsendt sammen med ind-
kaldelse, så der var mulighed for at se det igennem inden generalforsamlingen. 
J. Aa. Hansen (1879) ville have betegnelsen revisor rettet til bilagskontrollant. Dette sker 
ved en tilretning af vedtægterne. 
Regnskabet blev godkendt med applaus. 
 
Ad. 6. Ingen forslag. 
 
Ad. 7.  Der var genvalg for 2 år til Knud Lund (DBB).  2 mand – Hans Lund (kasserer) og 
Helmuth Hansen (PIO) Bestyrelsesmedlem ønskede ikke genvalg. Da der ikke var den 
store lyst til at tage posten som kasserer, foreslog Formanden, at der blev indvalgt 2 be-
styrelsesmedlemmer i forretningsudvalget og man derefter konstituerede sig ved næste 
bestyrelsesmøde. Der blev valg til Helmer Hansen (TGF) og Flemming Qvotrup (DBB). Ib 
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Nykvist (Suppleant) blev genvalgt for 1 år. Som revisorsuppleant var der valg til Normann 
Hansson (GF) for 1 år. Carl Hansen (1879) blev valgt til fanevagt for 2 år. 
 
Ad. 8.  Sv. Aa. Hovgaard havde en bemærkning vedr. belysning fra den nye rundkørsel til 
Kalbyrisanlægget. 
 
Som afslutning overrakte formanden en vingave til til de 2 afgået forretningsmedlemmer 
og takkede dem for deres store indsats i Samvirket. 
 
Generalforsamlingen sluttede kl. 1845 
Derefter spisning. 
. 
 
 
______________________________                _______________________________      
                    Knud Lund                                                          Erik H. Mikkelsen 
                      Referent                                                                   Dirigent 
 

_____________________________ 
Anders D. Henriksen 

Formand 


